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Z á p i s  
 

z 8. zasedání Zastupitelstva města Sušice, které se konalo dne 8. listopadu 

2023 v 16.00 hodin v budově kina v Sušici 

 

Přítomni:  starosta města: Bc. Petr Mottl 

místostarosta města: Jelínek František 

místostarosta města: Ing. Karel Požárek 

      členové zastupitelstva města v počtu: 20 

             ostatní přítomní v počtu: 30 

Omluveni: PhDr. Jan Lhoták 

  

 

Program:  
 

1.  Zahájení 

2.  Volba návrhové komise  

3.  Volba ověřovatelů zápisu 

4.  Kontrola usnesení 

5.  Informace ze Sušické nemocnice s.r.o. 

6.  Městský program regenerace MPZ Sušice – aktualizace 11/2023  

7.  Schválení poskytnutí dotace na obnovu objektů v MPZ Sušice pro rok 2023 

8.  Zápis z 3. jednání kontrolního výboru 

9.  Rozpočtová opatření 

10.  Přijetí dotace pro město Sušice – JSDHO Sušice 

11.  Žádost na podání návrhu na zastavení exekuce 

12.  Odpis pohledávky 

13.  Prodej části pozemků – Nuzerov 

14.  Poskytnutí účelové dotace pro RAILBUS s.r.o. 

15.  Dotace od Plzeňského kraje pro Sušickou nemocnici s.r.o. 

16.  Poskytnutí účelové dotace 

17.  Měření spotřeby energií v objektu TJ 

18.  Odměna členů výborů a komisí za rok 2023 

19.  Obecně závazné vyhlášky města o místním poplatku za obecní systém 

odpadového hospodářství 

20.  Diskuse 

21.  Závěr 

 

 

 

                                         J e d n á n í: 

 

1. Zahájení  

 
Osmé zasedání Zastupitelstva města Sušice zahájil a řídil starosta města Bc. Petr Mottl.  

V úvodu jednání přivítal všechny přítomné a konstatoval, že je přítomna nadpoloviční 

většina členů zastupitelstva, a proto je schopno přijímat usnesení.  

 

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen dne 20. září 2023. 
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje program jednání dne 8. 11. 2023. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 2 

PRO: 18 (Bartoš J., Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., 

Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Mikušová V, Jelínek F.) 

 

Zapisovatelkou dnešního jednání byla jmenována: Martina Bublíková 

 

V průběhu jednání dorazila Mgr. Věra Mikušová.  

 

2. Volba návrhové komise  
 

Pro zpracování návrhu usnesení byla navržena komise ve složení: Ing. Václav Rada, 

MDDr. Lukáš Kohout, Ing. Jan Staněk. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
Návrh schválen.  

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 2 
PRO: 18 (Bartoš J., Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., 

Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Mikušová V, Jelínek F.) 

 

3. Volba ověřovatelů zápisu 
 

Ověřovateli zápisu byli navrženi: Miroslav Švarc a Ing. Václav Švehla. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
Návrh schválen.  

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 2 

PRO: 18 (Bartoš J., Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., 

Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Mikušová V, Jelínek F.) 
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4. Kontrola usnesení 
 

Ke zprávě o kontrole plnění usnesení nebyly vzneseny žádné námitky. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o kontrole usnesení, a to bez připomínek. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
Návrh schválen. 

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 2 
PRO: 18 (Bartoš J., Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., 

Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Mikušová V, Jelínek F.) 

 

V průběhu jednání dorazil pan František Jelínek.  

 

 

5. Informace ze Sušické nemocnice s.r.o. 
 

Předkladatel: MUDr. Roman Vanžura 

 

V úvodu jednání zastupitelstva města se představil nový jednatel Sušické nemocnice s.r.o., 

MUDr. Roman Vanžura a shrnul celkový stav nemocnice. Představil i své vize do budoucna 

- kompletně využít kapacitu nemocnice, dát zaměstnancům práci a budovu využívat 

pro zdravotnické účely tak, jak byla navržena. Uvedl, že není přesvědčen o akutní péči 

sušické nemocnice s.r.o. Své důvody posléze vysvětlil. 

 

K tomuto bodu v diskusi vystoupili Mgr. Ing. Arch. Karel Janda, Pavel Hais, Karel Rendl, 

Mgr. Jonáš Bartoš, Ing. Milena Stárková, Bc. Lucie Mikulová, Bohumil Dach, Bc. Petr 

Mottl, Ing. Jan Staněk, Ing. PhD. Tomáš Zelený, Mgr. Bc. Jitka Kroupová, Ing. Karel 

Požárek. Pavel Hais podotkl, že v tomto bodě vystupuje se svým dalším (4.-5.) příspěvkem 

z pozice náměstka hejtmana pro zdravotnictví Plzeňského kraje. 

Jednatel MUDr. Roman Vanžura informoval o předložení nové koncepce, kterou bude 

předkládat na valné hromadě, radě města Sušice. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci z nemocnice. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 20 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková 

D., Kohout L., Kroupová J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk 

J., Stárkova M., Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
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NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

 

6. Městský program regenerace MPZ Sušice – aktualizace 11/2023 
 

Předkladatel: Bc. Petra Ježková 

 

Ministerstvo kultury poskytuje v rámci Programu regenerace městských památkových 

rezervací (MPR) a městských památkových zón (MPZ) ČR finanční prostředky na obnovy 

objektů kulturních památek nacházejících se na území s plošnou památkovou ochranou. 

Stanovení roční kvóty pro jednotlivá města je mj. odvislé od kvality městského programu 

regenerace.  

Přehled navrhovaných objektů k zařazení do Programu regenerace MPZ Sušice na rok 2023 

je předložen v příloze. 

 

Pan Bohumil Dach oznámil střet zájmu. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje návrh akcí obnov kulturních památek připravovaných 

v Programu regenerace MPZ Sušice na rok 2024. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
Návrh schválen. 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 20 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková 

D., Kohout L., Kroupová J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk 

J., Stárkova M., Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 
 

 

7.  Schválení poskytnutí dotace na obnovu objektů v městské památkové 

zóně Sušice z rozpočtu města Sušice pro rok 2023 
 

Předkladatel: Bc. Ivana Kubíková 
 

Předkládám Zastupitelstvu města návrh na rozdělení dotace, na obnovu objektů v městské 

památkové zóně Sušice, jednotlivým žadatelům pro rok 2023 dle přílohy ve výši 

1. 800.000,- Kč. 

Žádosti jednotlivých žadatelů včetně příloh byly zkontrolovány. Byla provedena kontrola 

dotčených staveb. Komise pro Regeneraci MPZ návrh dotace jednotlivým žadatelům 

schválila. 

Výše dotace jednotlivým žadatelům je navržena dle obdobného principu jako v předchozích 

letech. 

 

Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace na obnovu objektů v městské památkové 

zóně Sušice pro rok 2023 ve výši 1. 800.000,- Kč z rozpočtové kapitoly 91 a 95 (organizace 
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350 – Příspěvky památkové péče) jednotlivým žadatelům uvedeným pod body 1) - 11) 

dle předloženého návrhu. Zastupitelstvo města pověřuje starostu města podpisem 

veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotace na obnovu objektů umístěných v městské 

památkové zóně Sušice s jednotlivými žadateli.  

Rozhodnutí zastupitelstva:  
Návrh schválen. 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 20 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková 

D., Kohout L., Kroupová J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk 

J., Stárkova M., Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

 

Mgr. Bc. Jitka Kroupová se v diskusi dotázala, jakým způsobem se dokládají uznatelné 

náklady pro dotaci. Bc. Ivana Kubíková na tento dotaz odpověděla. 

 

 

8. Zápis z 3. jednání (19. 10. 2023) Kontrolního výboru Zastupitelstva 

města Sušice 

 
Předkladatel: Ing. Milena Stárková 

 

V příloze předkládám zápis z 3. jednání KV, které se uskutečnilo 19. 10. 2023, včetně 

prezenční listiny. 

 
V diskusi se Ing. Milena Stárková ptala pana starosty Bc. Petra Mottla, jak má kontrolní 

výbor zkontrolovat usnesení, kdy valná hromada dává úkoly jednateli. 

Bc. Petr Mottl požádal paní Ing. Milenu Stárkovou, jakožto předsedkyni kontrolního výboru, 

aby byly pro příště dodány vždy kompletní zápisy z jednání kontrolního výboru. 

Ing. Milena Stárková požádala udělat změnu v navrhovaném usnesení, a to tak, že se rozšíří 

o text: (,,ukládá radě města vyjádřit se k plnění usnesení valné hromady z let 2021 a 2022“) 

K této změně usnesení se vyjádřil Ing. Karel Požárek, Bc. Petr Mottl a pan František Jelínek. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z 3. jednání kontrolního výboru a ukládá radě 

města vyjádřit se k plnění usnesení valné hromady z let 2021 a 2022. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
Návrh neschválen. 

Pro: 10, Proti: 0, Zdrželo se: 10, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 10 (Mikušová V, Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., Rada V., 

Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 10 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 
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9. Rozpočtová opatření 

 
Předkladatel: Ing. Božena Šlajsová 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 44 – č. 50, č. 52 – č. 67. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 20 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková 

D., Kohout L., Kroupová J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk 

J., Stárkova M., Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

 

Rozpočtové opatření č. 44 – Bc. Turková 

 

Dotace na pravidelnou činnost sportovních organizací poskytnuté v roce 2022 museli 

všichni příjemci vyúčtovat do 28. února 2023 a následně nevyčerpanou část vrátit na účet 

města Sušice. V letošním roce se tedy na účet města vrátilo 8.001 Kč. V org. 183 (dotace 

na pravidelnou činnost sportovních organizací) na příjmové straně ale nebyly rozpočtovány 

žádné příjmy. Dle schválených podmínek „Fondu granty“ je zůstatek z org. 183 příjmem 

Fondu granty. Schválením tohoto RO bude rozpočet org. 183 na příjmové straně zvýšen 

a Fond granty se tak nebude o danou částku naplňovat. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 44, kterým se org. 183 Příspěvky 

na sportovní činnost dětí (příjmy) zvýší o 8.001 Kč a o tutéž částku se sníží org. 98 Konečný 

zůstatek. 

 

Rozpočtové opatření č. 45 – Bc. Turková 

 

Dotace na pravidelnou činnost kulturních, zájmových a volnočasových organizací 

poskytnuté v roce 2022 museli všichni příjemci vyúčtovat do 28. února 2023 a následně 

nevyčerpanou část vrátit na účet města Sušice. V letošním roce se tedy na účet města vrátilo 

9.970 Kč. V org. 190 (dotace na pravidelnou činnost kulturních, zájmových 

a volnočasových organizací) na příjmové straně, ale nebyly rozpočtovány žádné příjmy. 

Dle schválených podmínek „Fondu granty“ je zůstatek z org. 190 příjmem Fondu granty. 

Schválením tohoto RO bude rozpočet org. 190 na příjmové straně zvýšen a Fond granty 

se tak nebude o danou částku naplňovat. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 45, kterým se org. 190 Příspěvek děti 

– kulturní, zájmová činnost (příjmy) zvýší o 9.970 Kč a o tutéž částku se sníží org. 98 

Konečný zůstatek. 
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Rozpočtové opatření č. 46 – Bc. Turková 

 

V org. 190 (dotace na pravidelnou činnost kulturních, zájmových a volnočasových 

organizací) na výdajové straně byl rozpočtován výdaj ve výši 800.000 Kč. Vzhledem 

k počtu přijatých žádostí o dotaci a požadované výši dotací byla rozdělena částka ve výši 

741.381 Kč a v org. 190 tak nyní zbývá 58.619 Kč. Dle schválených podmínek „Fondu 

granty“ je zůstatek z org. 190 příjmem Fondu granty. Schválením tohoto RO bude rozpočet 

org. 190 na výdajové straně upraven – snížen a nevyčerpaná část se nebude přesouvat 

do Fondu granty, ale vrátí se zpět do rozpočtu města.  

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 46, kterým se org. 190 Příspěvek děti 

– kulturní, zájmová činnost (výdaje) sníží o 58.619 Kč a o tutéž částku se sníží org. 98 

Konečný zůstatek. 

 

Rozpočtové opatření č. 47 – Bc. Turková 

 

Dotace na pravidelnou reprezentaci dospělých v mistrovských soutěžích poskytnuté v roce 

2022 museli všichni příjemci vyúčtovat do 28. února 2023 a následně nevyčerpanou část 

vrátit na účet města Sušice. V letošním roce se tedy na účet města vrátilo 30.403 Kč. V org. 

194 (dotace na pravidelnou reprezentaci dospělých v mistrovských soutěžích) na příjmové 

straně ale nebyly rozpočtovány žádné příjmy. Dle schválených podmínek „Fondu granty“ 

je zůstatek z org. 194 příjmem Fondu granty. Schválením tohoto RO bude rozpočet org. 194 

na příjmové straně zvýšen a Fond granty se tak nebude o danou částku naplňovat. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 47, kterým se org. 194 Příspěvky – 

reprezentace města – dospělí (příjmy) zvýší o 30.403 Kč a o tutéž částku se sníží org. 98 

Konečný zůstatek. 

 

Rozpočtové opatření č. 48 – Bc. Turková 

 

V org. 194 (dotace na podporu pravidelné reprezentace dospělých v mistrovských soutěžích) 

na výdajové straně byl rozpočtován výdaj ve výši 300.000 Kč. Vzhledem k počtu přijatých 

žádostí o dotaci a požadované výši dotací byla rozdělena částka ve výši 173.449 Kč a v org. 

194 tak nyní zbývá 126.551 Kč. Dle schválených podmínek „Fondu granty“ je zůstatek 

z org. 194 příjmem Fondu granty. Schválením tohoto RO bude rozpočet org. 194 

na výdajové straně upraven – snížen a nevyčerpaná část se nebude přesouvat do Fondu 

granty, ale vrátí se zpět do rozpočtu města.  

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 48, kterým se org. 194 Příspěvky – 

reprezentace města – dospělí (výdaje) sníží o 126.551 Kč a o tutéž částku se sníží org. 98 

Konečný zůstatek. 

 

Rozpočtové opatření č. 49 – Bc. Turková 

 

Poskytnuté granty v oblasti kultury, sportu, volného času a vzdělávání museli všichni 

příjemci vyúčtovat do 3 měsíců od konání akcí. Akce, které se konaly nebo měly konat 

až koncem roku 2022 se tedy vyúčtovávaly ještě začátkem roku 2023 a nevyčerpané částky 

byly vráceny na účet města Sušice. V letošním roce se tedy na účet města vrátilo 40.012 Kč. 

V org. 184 (granty v oblasti kultury, sportu, volného času a vzdělávání) na příjmové straně 

ale nebyly rozpočtovány žádné příjmy. Dle schválených podmínek „Fondu granty“ je 
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zůstatek z org. 184 příjmem Fondu granty. Schválením tohoto RO bude rozpočet org. 184 

na příjmové straně zvýšen a Fond granty se tak nebude o danou částku naplňovat. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 49, kterým se org. 184 Příspěvek 

zájmovým org. – granty (příjmy) zvýší o 40.012 Kč a o tutéž částku se sníží org. 98 

Konečný zůstatek. 

 

Rozpočtové opatření č. 50 - Ing. Gregor  
 

V návrhu rozpočtu pro rok 2023 byl v kapitole P51 pol. 4216 org. 2116 (Hasičská zbrojnice-

střecha a vrata) navržen v příjmové části příjem dotace ve výši 4.500.000,-Kč. Vzhledem 

k tomu, že v letošním roce byla pouze schválena na GŘ HZS ČR registrace akce 

a rozhodnutí o dotaci bude vydáno na základě sdělení dodavatele stavby (veřejná zakázka 

vyhlášena a právě probíhá) a závěrečná zpráva bude vypracována až po dokončení stavby, 

tj. v roce 2025 (předpoklad poskytnutí dotace v letošním roce nebude v příjmové části 

rozpočtu naplněn), navrhuji snížení příjmů o tuto částku. Zároveň byla Krajským úřadem 

PK schválena dotace na uvedenou akci ve výši 3.000.000,-Kč, a to s poskytnutím již 

v letošním roce bez ohledu na její čerpání (samostatný bod jednání – přijetí dotace). Celkově 

se tedy org. 2116 Hasičská zbrojnice Sušice - střecha vrata – příjmová část- sníží o 1,5 mil. 

Kč. Tuto částku lze čerpat ze stejné organizace – z její výdajové části. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města Sušice schvaluje rozpočtové opatření č.50, kterým se org. 2116 

Hasičská zbrojnice Sušice sníží v příjmové i výdajové části o 1.500.000 Kč.  

 

Rozpočtové opatření č. 52 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace od Ministerstva kultury ČR z Programu regenerace městských památkových 

rezervací a městských památkových zón na rok 2023 ve výši 505.000 Kč. Org. 350 

Příspěvky – památková péče se povýší v příjmové i výdajové části o tuto částku. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 52, kterým se zvýší org. 350 

Příspěvky – památková péče v příjmové i výdajové části o částku 505.000 Kč. 

 

Rozpočtové opatření č. 53 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace z rozpočtu Plzeňského kraje z programu „Podpora mezinárodní spolupráce 

dětí a mládeže v roce 2023“ na projekt „Jesolo 2023“ – účast ZUŠ Sušice na mezinárodním 

festivalu hudby a tance“ ve výši Kč 30.000. Tato dotace bude převedena na účet ZUŠ 

Sušice. O částku 30.000 Kč se zvýší org. 215 Základní umělecká škola v příjmové 

i výdajové části. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 53, kterým se zvýší org. 215 Základní 

umělecká škola o částku 30.000 Kč v příjmové i výdajové části. 

 

Rozpočtové opatření č. 54 – Ing. Šlajsová 

 

Přijetí investiční dotace od Ministerstva pro místní rozvoj ve výši 4.133.233,09 Kč 

na projekt „Sociální služby Města Sušice – Pořízení automobilů pro pečovatelskou službu“. 

Dotace bude převedena na účet Sociálních služeb města Sušice. Org. 250 Sociální služby 

města Sušice se zvýší v příjmové i výdajové části o 4.133.233,09 Kč. 
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Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 54, kterým se zvýší org. 250 Sociální 

služby města Sušice v příjmové i výdajové části o 4.133.233,09 Kč. 

 

Rozpočtové opatření č. 55 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace z Programu podpory sociálních služeb v Plzeňském kraji 2023 – Pečovatelská 

služba poskytovaná obcemi ve výši 774.180 Kč, kterou město své příspěvkové organizaci 

přeposílá.  O tuto částku se povýší příjmová i výdajová část org. 250 – Sociální služby města 

Sušice. 

Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 55, kterým se povýší příjmy i výdaje 

org. 250 – Sociální služby města Sušice o částku 774.180 Kč. 

 

Rozpočtové opatření č. 56 – Ing. Švelchová 

 

Odbor majetku pro zajištění truhlářské práce na výrobě bar pultu umístěného při balkónu 

Sokolovny potřebuje zvýšení finančních prostředků. Rozpočtovým opatřením č. 56 se tedy 

organizace 9898 „Opravy běžné“ povýší o částku 130.000 Kč a o tutéž částku se sníží 

organizace č. 2038 „Stavební úpravy Dlouhoveská č.p. 66 a 139. 

Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 56, kterým se organizace č. 9898 

„Opravy běžné“ povýší o částku 130.000 Kč a o tutéž částku se sníží organizace č. 2038 

„Stavební úpravy Dlouhoveská č.p. 66 a 139. 

 

Rozpočtové opatření č. 57 – Ing. Švelchová 

 

Odbor majetku pro zajištění truhlářské práce na výrobě vchodové sestavy do prostor 

Tradičního kloubu umístěného v suterénu Sokolovny potřebuje zvýšení finančních 

prostředků. Rozpočtovým opatřením č. 57 se tedy organizace 1827 „Sokolovna stavební 

úpravy“ povýší o částku 350.000 Kč a o tutéž částku se sníží organizace č. 2038 „Stavební 

úpravy Dlouhoveská č.p. 66 a 139. 

Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 57, kterým se organizace č. 1827 

„Sokolovna stavební úpravy“ povýší o částku 350.000 Kč a o tutéž částku se sníží 

organizace č. 2038 „Stavební úpravy Dlouhoveská č.p. 66 a 139. 

 

Rozpočtové opatření č.  58 -   Ing. Zdeňková 

 

Vzhledem k tomu, že v roce 2023 nebude v organizaci 9999 (Nákup, prodej majetku) 

v příjmové části naplněna předpokládaná částka, je nutné rozpočtové opatření, kterým se 

tato org. sníží o 29.892 tis. Kč.  

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 58, kterým se org. 9999 – Nákup, 

prodej v příjmové části sníží o 29.892 tis. Kč, org č. 82 Rezerva na energie se sníží o 15.000 

tis. Kč, org. 2033 Stavební úpravy č.p. 260 se sníží o 13.000 tis. Kč a org. 92 Úroky z účtů – 

příjmová část se zvýší o 1.892 tis. Kč. 
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Rozpočtové opatření č.  59 -   Ing. Marek 
 

Rozpočtové opatření se týká investiční akce Rekonstrukce VO etapa III-organizace 2307. 

Z důvodu pomalého vyřizování žádostí o poskytnutí dotace zcela jistě nebude dotace 

v letošním roce poskytnuta. Je proto nutné snížit v této organizaci příjem dotace ve výši 3,5 

mil (v návrhu rozpočtu na rok 2024 je již přesná částka ve výši 4,7 mil) a zároveň snížit 

výdaje letošního rozpočtu, nabízí se organizace 2116 – Hasičská zbrojnice Sušice, ve které 

nedojde v letošním roce k čerpání. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 59, kterým se org. 2307 -

Rekonstrukce VO III sníží v příjmové části o 3,5 mil Kč a zároveň se organizace 2116 – 

Hasičská zbrojnice Sušice sníží ve výdajové části o tutéž částku. 

 

Rozpočtové opatření č.  60 -   Ing. Marek 

 

Rozpočtové opatření se týká investiční akce Rekonstrukce VO etapa II-organizace 2306. 

V rozpočtu je uvedena očekávaná částka dotace ve výši 4,8 mil. Kč, avšak po uzavření 

dokumentace žádosti systém vypočetl nižší hodnotu o 100 tis Kč. Je proto nutné snížit v této 

organizaci příjem dotace o 100 tis Kč a tuto hodnotu lze vybilancovat stejnou částkou 

z organizace 83 - rezerva na investice a provoz. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 60, kterým se org. 2306 -

Rekonstrukce VO II sníží v příjmové části o 100 tis Kč a zároveň se organizace 73 – rezerva 

na investice a provoz sníží ve výdajové části o tutéž částku. 

 

Rozpočtové opatření č. 61 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem neinvestiční dotace z rozpočtu Plzeňského kraje na osobní ochranné prostředky 

pro JSDHO Sušice ve výši 25.387 Kč. O částku 25.387 Kč se povýší org. 232 – Hasičský 

sbor Sušice v příjmové i výdajové části rozpočtu. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 61, kterým se org. 232 Hasičský sbor 

Sušice povýší v příjmové i výdajové části rozpočtu o částku 25.387 Kč. 

 

Rozpočtové opatření č. 62 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem neinvestiční dotace z rozpočtu Plzeňského kraje na osobní ochranné prostředky 

pro JSDHO Volšovy ve výši 25.387 Kč. O částku 25.387 Kč se povýší org. 233 – Hasičský 

sbor Volšovy v příjmové i výdajové části rozpočtu. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 62, kterým se org. 233 Hasičský sbor 

Volšovy povýší v příjmové i výdajové části rozpočtu o částku 25.387 Kč. 

 
Rozpočtové opatření č. 63 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem neinvestiční dotace z rozpočtu Plzeňského kraje na osobní ochranné prostředky 

pro JSDHO Chmelná ve výši 25.387 Kč. O částku 25.387 Kč se povýší org. 237 – Hasičský 

sbor Chmelná v příjmové i výdajové části rozpočtu. 
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 63, kterým se org. 237 Hasičský sbor 

Chmelná povýší v příjmové i výdajové části rozpočtu o částku 25.387 Kč. 

 

Rozpočtové opatření č. 64 - Ing. Gregor  
 

V rozpočtu 2023 je na správu obecní budovy ve Chmelné čp. 27, která je součástí hasičské 

zbrojnice, v letošním rozpočtu ve výdajové části vyčleněno v organizaci 205 v položce 5154 

- el. energie částka 100.000 Kč, a to z důvodu předpokladu navýšení ceny a tehdy 

neznámého vyúčtování, které se provádí vždy jedenkrát v roce (v pátém měsíci roku). 

Předpoklad uvedených nákladů není po vyúčtování v předpokládané výši, ale dnes již známá 

skutečnost je necelých 26.000 Kč. Vzhledem k tomu, že již v letošním roce nebude zbývající 

částka (74.000 Kč) proúčtována v uvedené položce, navrhuji z této položky částku 30.000 

Kč převést na položku 5169 nákup služeb, když ještě v letošním roce bychom chtěli provést 

připojení stávající sirény na dálkové ovládání v předběžně stanovené výši cca 26.000 Kč.  

Částku 24.000 Kč navrhuji převést do položky 5171 opravy a údržba a 20.000 Kč na nákup 

notebooku do položky 5137. Dále navrhuji převést z položky 5151 vodné a stočné 

předpoklad 15.000 Kč (čerpáno 2.000 Kč) částku 13.000 Kč do položky 5171 opravy 

a údržba. Posílení položky 5171 opravy a údržba je navrhováno z důvodu předpokládané 

rekonstrukce vrat garáže pro vozidlo Tatra 815. Celková výše výdajů org. 205 by zůstala 

po převodu ve stejné výši, jaká byla schválena v rozpočtu pro rok 2023, tj. 358.000 Kč, 

pouze ve vybraných položkách by byly převedeny výše uvedené částky.  

Návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo města Sušice schvaluje rozpočtové opatření č 64.- změnu struktury rozpočtu 

org.205 Budova Chmelná takto: 

Z pol 5154 el. energie rozpočtovaná částka 100.000 Kč (čerpáno 26.000 Kč): 

- částku 20.000 Kč do pol 5137 – nákup notebooku + příslušenství 

- částku 30.000 Kč do pol. 5169 – instalace dálkového ovládání sirény   

- částku 24.000 Kč do pol. 5171 – opravy a údržba  

Z pol. 5151 vodné a stočné rozpočtovaná částka 15.000 Kč (čerpáno 2.000 Kč): 

- částku 13.000 Kč do pol. 5171 – údržba a opravy 

 

Rozpočtové opatření č. 65 - Ing. Šlajsová 

 

Městské informační centrum v příjmové části nenaplní rozpočtované příjmy o 120 tis. Kč. 

O tyto prostředky je možné snížit stejnou organizaci ve výdajové části.  

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 65, kterým se org. 263 Městské 

informační centrum sníží v příjmové i výdajové části o 120 tis. Kč. 

 

Rozpočtové opatření č. 66 - Ing. Marek 

 

Rozpočtové opatření se týká přijetí dotace od Plzeňského kraje na provoz nemocnice. 

Je potřeba navýšit příjmovou část organizace 1933- Sušická nemocnice o výši dotace 

5.734.182,- Kč a o tutéž částku povýšit výdajovou část stejné organizace. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 66, kterým se org. 1933-Sušická 

nemocnice povýší v příjmové i ve výdajové části o částku 5.734.182,- Kč. 
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Rozpočtové opatření č. 67 - Ing. Šlajsová 

 

Na základě žádosti paní ředitelky Sociálních služeb města Sušice předkládám návrh 

na změnu struktury rozpočtu a rozpočtové opatření. Zdůvodnění a návrh úpravy struktury 

rozpočtu je uveden v samostatné příloze. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 67, kterým se org. 250 Sociální služby 

města Sušice snižuje ve výdajové části o 4,5 mil. Kč (provozní i investiční příspěvek) 

a o tutéž částku se sníží org. 98 KZ minulých let a mění struktura rozpočtu dle přiloženého 

návrhu. 

 

 

10. Přijetí dotace pro město Sušice – JSDHO Sušice 

 
Předkladatel: Ing. Milan Gregor 

 

Město Sušice v loňském roce požádalo GŘ HZS ČR o dotaci na rekonstrukci hasičské 

zbrojnice – garáže - výměna vrat a střechy. V letošním roce byla akce zaregistrována.  

Realizace stavby proběhne v roce 2024 a tudíž předpokládanou dotaci 4.500.000,-Kč město 

neobdrží v letošním roce, ale až po ukončení a uzavření akce. Předpoklad dokončení 

a vyúčtování celé akce je v roce 2025.  

Na základě další žádosti města Sušice o dotaci na rekonstrukci požární zbrojnice byla 

zastupitelstvem Plzeňského kraje schválena dne 4. 9. 2023 usnesením číslo 1312/236 dotace 

na uvedenou akci ve výši 3.000.000,-Kč, která bude připsána na účet města v letošním roce 

a to bez ohledu na to, zda bude letos rekonstrukce požární zbrojnice (garáží) realizována. 

V současné době probíhá veřejná zakázka na uvedenou stavbu. Podmínkou pro převedení 

dotace na účet města je schválit její přijetí zastupitelstvem města Sušice.    

Navrhuji proto schválit přijetí finanční dotace z rozpočtu Plzeňského kraje ve výši 

3.000.000,-Kč na rekonstrukci požární zbrojnice Sušice – výměna garážových dveří 

a střechy garáží.  

 

Návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo města Sušice schvaluje přijetí finanční dotace z rozpočtu Plzeňského kraje 

do rozpočtu města Sušice – rekonstrukce požární zbrojnice Sušice – výměna garážových 

dveří a střechy garáží ve výši 3.000.000,-Kč a to na základě rozhodnutí Zastupitelstva 

Plzeňského kraje, které schválilo na svém zasedání dne 4. 9. 2023, číslo usnesení 1312/23 

poskytnutí účelové finanční dotace. Zastupitelstvo města Sušice pověřuje starostu města 

podpisem smlouvy o poskytnutí dotace v případě schválení jejího přijetí. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 20 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková 

D., Kohout L., Kroupová J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk 

J., Stárkova M., Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 
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11.  Žádost na podání návrhu na zastavení exekuce   

 
Předkladatel: Miroslava Poklopová 

 

měla podle pravomocného platebního rozkazu Okresního soudu 

v Klatovech ze dne 28.5.2010, č.j. 8C 172/2010-14, který nabyl právní moci dne 8.7.2010 

uhradit městu Sušice pohledávku ve výši 10.561,- Kč + poplatek z prodlení + náklady řízení. 

Dluh však paní neuhradila, proto město Sušice dne 2. 8. 2010 podalo návrh na nařízení 

exekuce u Exekutorského úřadu JUDr. Dalimila Miky Klatovy.  

V současné době má povinná uhrazenu pohledávku a veškeré náklady řízení. Stále splácí 

poplatek z prodlení. Dle sdělení Exekutorského úřadu JUDr. Dalimila Miky v Klatovech 

dluh na poplatcích z prodlení činil k 8. 8. 2023 částku 30.412,08 Kč.  

Povinná je starobní důchodce a požádala exekutorský úřad o prominutí zůstatku dluhu 

na poplatcích z prodlení a ukončení exekuce. 

Od Exekutorského úřadu JUDr. Dalimila Miky v Klatovech město Sušice obdrželo výzvu, 

zda souhlasí se zastavením exekuce nebo zda se zastavením exekuce nesouhlasí. Jedná 

se o usnesení č.j. 120 EX 36211/10-340.   

Soudní exekutor stále provádí každý měsíc u povinné srážky. Takto bude postupovat 

do zaplacení, nebo do doby než oprávněný, tj. město Sušice požádá o zastavení exekuce. 

(ke dni 27. 10. 2023 dluh na poplatcích z prodlení činí částku 27.403,18 Kč) 

Rada města na svém jednání dne 21.8.2023 usnesením č. 535 doporučila zastupitelstvu 

zastavit exekuci č.j. 120 EX 36211/10. 

 

V diskusi vystoupila Ing. Milena Stárková s dotazem, zda s 

komunikovali na MěÚ ohledně Milostivého léta a jak je možné, že tento dluh tak dlouho 

trvá. Mgr. Bc. Jitka Kroupová na toto reagovala. Posléze Mgr. Miroslava Šafaříková uvedla, 

že se vždy postupovalo správně a všichni byli poučeni o postupu akce ,,Milostivé léto“, 

kde si paní měla dále podat žádost (jak tam bylo uvedeno), ale toto neudělala. Podotkla, 

že lidé jsou sami za své dluhy zodpovědni. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města souhlasí s podáním návrhu na zastavení exekuce č.j. 120 EX 36211/10.   

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 20 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková 

D., Kohout L., Kroupová J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk 

J., Stárkova M., Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 
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12.  Odpis pohledávky  
 

Předkladatel: Miroslava Poklopová 

 

 byl povinen podle rozsudku Okresního soudu v Klatovech ze dne 9.10.2012, 

č.j. 6C 119/2012-37 uhradit městu Sušice pohledávku ve výši 25.164,- Kč s úrokem 

z prodlení ve výši 7,750% z částky 2.959,- Kč od 21.5.2011 do zaplacení, s 7,750% úrokem 

z prodlení z částky 4.982,- Kč od 21.7.2011 do zaplacení, s 7,750% úrokem z prodlení 

z částky 5.428,- Kč od 21.10.2011 do zaplacení a náklady řízení ve výši 14.436,- Kč. Dále 

podle rozsudku Okresního soudu v Klatovech ze dne 6.12.2013, č.j. 7C 197/2013-35 byl pán 

dále povinen uhradit městu Sušice pohledávku ve výši 1.317,- Kč s úrokem z prodlení 

ve výši 7,05% ročně od 8.3.2013 do zaplacení a náklady řízení ve výši 7.292,- Kč. Ani jednu 

z pohledávek však neuhradil, a proto byl podán návrh na nařízení exekuce u soudního 

exekutora JUDr. Dalimila Miky a exekuce byla vedena pod č.j. 120EX 3731/13, náklady 

exekučního řízení představují částku 3.363,80 Kč. Povinný dne 27. 1. 2023 zemřel. Celkový 

dluh ke dni úmrtí včetně úroku z prodlení činí částku 64.371,93 Kč. Dědické řízení pod č.j. 

12 D 159/2023-53 bylo zastaveno a majetek nepatrné hodnoty zůstavitelem zanechaný byl 

vydán vypravovateli pohřbu – pozůstalé dceři. Dle oznámení soudního exekutora JUDr. 

Dalimila Miky byla shora uvedená exekuce zastavena. Rada města na svém jednání dne 18. 

9. 2023 usnesením č. 569 doporučila schválit odpis pohledávky v celkové výši 64.371,93 Kč 

z důvodu úmrtí nájemce.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města souhlasí s odpisem pohledávky v celkové výši 64.371,93 Kč z důvodu 

úmrtí nájemce. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 20 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková 

D., Kohout L., Kroupová J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk 

J., Stárkova M., Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

 

 

13. Prodej části pozemků – Nuzerov 

 
Předkladatel: Ing. Jaroslava Zdeňková 

 

O prodej části pozemků p.č. 296/1 (lesní pozemek) o výměře 681 m2 a p.č. 296/2 (lesní 

pozemek) o výměře 360 m2 v katastrálním území Nuzerov (v přiloženém GP č. 81-124/2022 

označené jako 296/12 a 296/13) podali žádost Mgr. Václava a Ing. Luboš Drechslerovi, 

Medový Újezd 124, 337 01 Rokycany, majitelé sousedního areálu bývalé školy v přírodě, 

Nuzerov č.p. 5. Na předmětných pozemcích je umístěna studna pro areál, liniová stavba 

betonových žlabovnic a z části stavba valu pro plynové a kanalizační potrubí. 

Odbor výstavby a územního plánování MÚ Sušice nemá námitky k případnému prodeji 

pozemků, který je veden v platném územním plánu města v ploše NL-plochy lesní. 
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Sušické lesy a služby s.r.o. souhlasí s prodejem předmětných částí pozemků. Odbor 

životního prostředí MÚ Sušice sděluje, že předmětné pozemky nejsou součástí žádného 

zvláště chráněného území, avšak náleží do Přírodního parku Kochánov a do evropsky 

významné lokality Šumava (NATURA 2000). Pozemky jsou dle platného znění územního 

plánu města Sušice součástí územního systému ekologické stability (ÚSES), konkrétně 

nadregionálního biocentra 50 Albrechtice-Milčice, které je vymezeno jako funkční 

a smíšené. Pozemek p.č. 296/2 se z části nachází ve stanoveném záplavovém území vodního 

toku Otava. Předmětné pozemky jsou vedeny v KN jako lesní pozemky určené k plnění 

funkcí lesa, které musí být účelně obhospodařovány podle lesního zákona. Vzhledem 

k tomu, že nově vzniklé pozemky p.č. 296/12 a 296/13 nejsou využívány pro lesní 

hospodářství a jsou na nich umístěny stavby, požádal vlastník, město Sušice, o rozhodnutí 

v pochybnostech, zda jsou či nejsou pozemky určenými k plnění funkcí lesa. Dne 17.4.2023 

vydal odbor ŽP rozhodnutí o tom, že nově označené pozemky p.č. 296/12 a 296/13 nejsou 

pozemky určené k plnění funkcí lesa. Rada města usnesením č. 331 ze dne 15.5.2023 

schválila záměr prodeje části pozemků p.č. 296/1 (lesní pozemek) o výměře 681 m2 a p.č. 

296/2 (lesní pozemek) o výměře 360 m2 v katastrálním území Nuzerov (v novém GP č. 81-

124/2022 označené jako 296/12 a 296/13) a jeho zveřejnění na úřední desce města.  Záměr 

byl zveřejněn od 17. 5. 2023 do 2. 6. 2023, nikdo neměl připomínky.       

Znalecký posudek stanovil cenu obvyklou ve výši 96.813,- Kč za celé nově označené 

pozemky p.č. 296/12 a 296/13 v  k.ú. Nuzerov. Kupující s cenou souhlasí.  Kromě kupní 

ceny uhradí kupující i náklady spojené s prodejem. 

Rada města usnesením č. 574 ze dne 18.9.2023 doporučila zastupitelstvu města rozhodnout 

o prodeji části pozemků p.č. 296/1 (lesní pozemek) o výměře 681 m2 a p.č. 296/2 (lesní 

pozemek) o výměře 360 m2 v katastrálním území Nuzerov (v novém GP č. 81-124/2022 

označené jako 296/12 a 196/13) Mgr. Václavě a Ing. Luboši Drechslerovým, bytem Medový 

Újezd, za kupní cenu 96.813,- Kč a náklady spojené s prodejem; a doporučila pověřit 

starostu města podpisem kupní smlouvy.  

 

Mgr. Ing. Arch. Karel Janda vystoupil v diskusi s informací, že by bylo třeba prodávat 

městský majetek za vyšší cenu. 

   

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji části pozemků p.č. 296/1 (lesní pozemek) o výměře 

681 m2 a p.č. 296/2 (lesní pozemek) o výměře 360 m2 v katastrálním území Nuzerov 

(v novém GP č. 81-124/2022 označené jako 296/12 a 196/13) Mgr. Václavě a Ing. Luboši 

Drechslerovým, bytem Medový Újezd, za kupní cenu 96.813,- Kč a náklady spojené 

s prodejem; a pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 1, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., 

Kohout L., Kroupová J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., 

Stárkova M., Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 1 (Janda K.) 

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 
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14. Poskytnutí účelové dotace pro RAILBUS s.r.o. 

 
Předkladatel: Ing. Vladimír Marek 

 

Společnost RAIL BUS, s.r.o. podala na město Sušice žádost o poskytnutí účelové dotace 

na úhradu provozní ztráty pobočky Pošty 2 v Sušici, ulice Nádražní 223, budova nádraží SŽ 

s.o., v období od 1.1.2024 do 31.12.2024. Rada města na svém jednání dne 7.8.2023, 

č. usnesení 515 schválila poskytnutí dotace ve výši 300.000,- Kč na zajištění provozu 

pobočky Pošty 2 v Sušici a dne 18.9.2023 rada města na svém jednání, č. usnesení 570 

schválila znění smlouvy o poskytnutí účelové dotace a doporučila zastupitelstvu tuto 

smlouvu schválit. Poskytování dotací se řídí zákonem 250/2000 Sb., o rozpočtových 

pravidlech. Finanční prostředky budou čerpány z nové organizace rozpočtu na rok 2024. 

 

V diskusi vystoupili Ing. Milena Stárková, Mgr. Bc. Jitka Kroupová, Bc. Petr Mottl, Pavel 

Hais, Ing. Karel Požárek. František Jelínek uvedl, že proběhlo jednání s manažerkou 

pro Plzeňský a Jihočeský kraj, kdy bylo zcela jasně řečeno, že v Sušici bude pouze jedna 

pobočka České pošty s.p. a max. 1 pobočka v programu Partner.   

Bc. Petr Mottl odpověděl na dotazy Ing. Mileny Stárkové. Dále pak uvedl, že by bylo dobré 

pozvat na příští jednání zastupitelstva p. Keliše (RAIL BUS s.r.o.) a vydefinovat rozsah 

služeb. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o poskytnutí účelové neinvestiční dotace ve výši 300.000,- Kč  

na úhradu provozní ztráty pobočky Pošty 2 v Sušici, ulice Nádražní 223, budova nádraží SŽ, 

s.o., v období od 1.1.2024 do 31.12.2024 pro společnost RAIL BUS, s.r.o., se sídlem 

Mariánská 11, Sušice, IČO 291 25 782 a za tím účelem schvaluje smlouvu na poskytnutí 

účelové dotace a pověřuje starostu města podpisem smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

O tomto bodě se nehlasovalo. 

 

Nový návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města odkládá poskytnutí účelové neinvestiční dotace pro společnost RAIL 

BUS, s.r.o., na prosincové jednání ZM. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 20 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková 

D., Kohout L., Kroupová J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk 

J., Stárkova M., Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 
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15. Dotace od PK pro Sušickou nemocnici s.r.o. 

 
Předkladatel: Ing. Vladimír Marek 

 
Město obdrželo od PK návrh smlouvy pro poskytnutí dotace na úhradu provozní ztráty chir. 

ambulance provozované Sušickou nemocnicí s.r.o. V příloze k seznámení text žádosti 

a k rozhodnutí o dalším postupu návrh smlouvy, ve kterém jsou poskytované prostředky 

ve výši 5.734.182,- Kč bez jakéhokoliv výpočtu, jak se k částce došlo, a v odstavci 5 článku 

II. jsou specifikovány maximální výše personálních nákladů a v odstavci 6 článku II. je 

uvedena limitní částka ostatních provozních nákladů. Personální náklady jako takové jsou 

i zákonné odvody, příplatky so, ne, svátky a další. Není jasné, zda poskytnutá částka tyto 

náklady obsahuje.  

 

Do diskuse se přihlásil MDDR. Lukáš Kohout a vznesl dotaz na pana náměstka 

pro zdravotnictví Plzeňského kraje, pana Pavla Haise. Uvedl, že je v podkladech napsáno, 

že peníze byly bez jakéhokoliv výpočtu a jak k výpočtu tedy Plzeňský kraj došel. 

Pavel Hais, řekl, že smlouva to jasně definuje a nemuselo se toto řešit na jednání 

zastupitelstva. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje přijetí účelové dotace ve výši 5.734.182,- Kč ke krytí 

provozní ztráty Sušické nemocnice s.r.o. v roce 2023 v rozsahu omezené výše personálních 

nákladů na zajištění nepřetržitého provozu chirurgické ambulance poskytovatelem 

Plzeňským krajem, Škroupova 18, 306 13 Plzeň. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 
PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková 

D., Kohout L., Kroupová J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Stárkova 

M., Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Staněk J.) 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí účelové dotace ve výši 5.734.182,- Kč 

ke krytí provozní ztráty Sušické nemocnice s.r.o. v roce 2023 v rozsahu omezené výše 

personálních nákladů na zajištění nepřetržitého provozu chirurgické ambulance 

poskytovatelem Plzeňským krajem, Škroupova 18, 306 13 Plzeň a pověřuje starostu 

města podpisem smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 1, Omluveno: 1 
PRO: 19 (Bartoš J., Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., Kohout 

L., Kroupová J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova 

M., Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  
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ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 1 (Mikušová V) 

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

 

 

16. Poskytnutí účelové dotace  

 

Předkladatel: Ing. Vladimír Marek 

 

O poskytnutí dotace Plzeňského kraje požádal jednatel společnosti Sušická nemocnice s.r.o. 

pan MUDr. Vanžura. V příloze je v souladu s legislativou písemná žádost a návrh smlouvy 

na poskytnutí této dotace ve výši 5.734.182,- Kč. Poskytování dotací se řídí zákonem 

250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech. Finanční prostředky budou čerpány z organizace 

1933 - Sušická nemocnice, do které budou prostředky plzeňské dotace směrovány 

rozpočtovým opatřením č. 66. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o poskytnutí účelové neinvestiční dotace ve výši 5.734.182,- 

Kč na krytí provozní ztráty související s poskytováním zdravotní péče na území města 

Sušice pro společnost Sušická nemocnice s.r.o. Chmelenská 117, 342 01 Sušice, 

IČ: 08176302 a za tím účelem schvaluje smlouvu č. A-004003 na poskytnutí této dotace 

a pověřuje starostu města podpisem smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 
PRO: 20 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková 

D., Kohout L., Kroupová J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk 

J., Stárkova M., Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

 

 

17. Měření spotřeby energií v objektu TJ  
 

Předkladatel: Ing. Vladimír Marek 

 

Rada města projednala otázku měření energií v objektu TJ, které by ukázalo reálnou 

spotřebu do prostor, které jsou pronajaté další osobě. TJ jako příjemce dotace od města 

Sušice účtuje o nákladech energií, které jsou měřeny na patě objektu a není zřejmé, zda 

promítnutí části nákladů do nájmu koresponduje s reálnou spotřebou. Každý systém měření 

vyžaduje finanční prostředky na instalaci měřícího zařízení a také prostředky na jeho udržení 

v chodu. Navíc bude nutno určit poměr mezi pevnou složkou a pohyblivou složkou spotřeby 

energií, a k tomu je potřeba v ideálním případě provést energetický výpočet. V případě 

pouhého matematického vyčíslení spotřeby ve vybrané části objektu je nutno provést 

detailní energetický výpočet, který rovněž vyžaduje finanční náklady. Tyto prostředky 

by muselo primárně řešit město, i když se to týká cizího objektu. Na druhou stranu TJ 

dostává podporu poníženou a neumí proúčtovat svoje vlastní výkony (práce členů TJ) 
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do nákladů, aby základ pro výpočet podpory byl vyšší, na rozdíl od jiných příjemců, kteří si 

veškeré služby řeší dodavatelsky. Z výše uvedených důvodů rada města rozhodla o předání 

celé problematiky k řešení komisi sportu, zda by nebylo možno nalézt jiné řešení, které 

nevyžaduje vynakládání finančních prostředků.  

 

V diskusi vystoupil pan Bohumil Dach. Karel Rendl uvedl, že majetek je TJ a není zde, 

co řešit a nebude nikomu nařizovat, co má dělat s jeho majetkem. Uvedl, že situace je 

absurdní. Dále vystoupili Mgr. Věra Mikušová, Ing. Milena Stárková, Bc. Lucie Mikulová, 

František Jelínek, Mgr. Jonáš Bartoš, Bc. Petr Mottl, Ing. Karel Požárek, Mgr. Bc. Jitka 

Kroupová, Jan Janda, MDDr. Lukáš Kohout, Mgr. Dagmar Karlíková. Pavel Hais zmínil, 

že nebyla dodržená dohoda do konce září. Mgr. Věra Mikušová uvedla, že se zastupitelé 

v jednání vrátili na začátek jara, kdy žádala odbornou kalkulaci, jak je vypočítán rozdíl 

nákladů na energie TJ a nákladů na provoz restauračního zařízení, které je soukromé. 

Bc. Petr Mottl uvedl, že by nikdy nedopustil, aby z grantového systému města byla dotována 

hospoda. 

V diskusi dále zmínil Ing. Arch. Mgr. Karel Janda, že v září měli mít zastupitelé tuto 

kalkulaci a požádal tuto kalkulaci zaslat. Ing. Jan Staněk oznámil střet zájmu, ale přesto se 

pokusil informaci ohledně měření spotřeby energií v TJ Sušice vysvětlit.  

 

Průběh jednání opustil pan Bohumil Dach. 

 

Protinávrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města ukládá radě města do dalšího zasedání zastupitelstva předložit 

odbornou kalkulaci ceny na osamostatnění měření spotřeby energií tak, aby byly odděleny 

prostory pro sportovní aktivity dětí od soukromého restauračního zařízení a ubytovny. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh neschválen.  

Pro: 10, Proti: 3, Zdrželo se: 5, Nehlasovalo: 1, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 
PRO: 10 (Mikušová V, Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., Mottl P., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M.) 

PROTI: 3 (Kohout L., Požárek K., Zelený T.) 

ZDRŽELO SE: 5 (Bartoš J., Karlíková D., Staněk J., Švarc M., Švehla V.) 

NEHLASOVALO: 1 (Dach B.) 

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Jelínek F.) 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o možnosti měření spotřeby energií 

v objektu TJ. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 17, Proti: 0, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 1, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 17 (Bartoš J., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Staněk J., Stárkova M., Švarc M., 

Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 1 (Mikušová V) 

NEHLASOVALO: 1 (Rendl K.) 

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Dach B.) 
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18.  Odměna členů výborů a komisí, kteří nejsou členy zastupitelstva – 

návrh odměn za rok 2023 

 
Předkladatel: Mgr. Petr Novák 

 

V souvislosti s rozhodnutím zastupitelstva města ze dne 13. 6. 2018 v oblasti odměňování 

členů orgánů města předkládáme zastupitelstvu přílohou návrh na poskytnutí odměny 

v celkové částce 83. 500,- Kč za dobrovolnou občanskou angažovanost v komisích rady 

a výborech zastupitelstva města za rok 2023, dle přílohy. 

 

Slovo v diskusi si vzala Ing. Milena Stárková. Dotázala se předsedy finančního výboru pana 

Ing. Jana Staňka, zda byl v letošním roce proveden nějaký zápis z finančního výboru. 

Ing. Jan Staněk odpověděl, že finanční výbor se sešel pouze jednou a další bude následovat. 

Dále se k tomuto vyjádřil Mgr. Jonáš Bartoš. 

 

Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města rozhodlo o peněžitých plněních poskytovaných fyzickým osobám, kteří 

nejsou členy zastupitelstva města, za výkon funkce členů výborů, komisí a zvláštních orgánů 

města, a to členům komisí a výborů dle přílohy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 2 
PRO: 18 (Bartoš J., Mikušová V, Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., 

Kohout L., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., 

Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Dach B., Kroupová J.) 

 

 

19.  Obecně závazné vyhlášky města o místním poplatku za obecní systém 

odpadového hospodářství 

 
Předkladatel: Mgr. Petr Novák 

 
Na základě požadavku vedení města a minulé korespondence s Ministerstvem vnitra 

viz příloha ve věci úpravy dřívější obecně závazné vyhlášky města o místním poplatku 

za obecní systém odpadového hospodářství, předkládám zastupitelstvu města návrh 

na přijetí vyhlášky, která od příštího roku (2024) opět zpoplatní svoz komunálního odpadu. 

Nová vyhláška vychází zcela z textu předešlé vyhlášky, ale jsou zapracovány doporučení 

ministerstva vnitra. 

Ministerstvo vnitra ve své korespondenci navrhovalo v původní vyhlášce některé úpravy, 

jež nebyly hodnocené jako rozporné se zákonem, ale byly doporučené pro novou úpravu. 

Všechny návrhy, jak doporučilo MV, byly do nové vyhlášky zapracovány, jiné úpravy 

oproti roku koncepci z roku 2022 nejsou. Návrh vyhlášky je v příloze. Rada města na svém 

jednání dne 30. 10. 2023 doporučila zastupitelstvu města přijmout tuto vyhlášku. 
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Pan Pavel Hais se dotázal, jaký vliv to bude mít na rozpočet na příští rok. Pan František 

Jelínek odpověděl na tuto problematiku. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo vydat na základě § 14 zákona č. 565/1990 Sb., o místních 

poplatcích, ve znění pozdějších předpisů, a v souladu s § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 písm. 

h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, Obecně 

závaznou vyhlášku města Sušice o místním poplatku za obecní systém odpadového 

hospodářství dle návrhu v příloze. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 
PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., 

Kohout L., Kroupová J., Mikulová L., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., 

Stárkova M., Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Dach B.) 

 

20. Diskuse 

 
Starosta Bc. Petr Mottl oznámil, že dne 15. 11. 2023 se bude konat ve velké zasedací síni 

MěÚ v Sušici seznámení s návrhem rozpočtu na rok 2024, kde bude také současně 

projednáván návrh grantového systému. 

 
V úvodu diskuse uvedla Mgr. Věra Mikušová svůj bod s ohledem na ukončené dotazníkové 

šetření, které se vztahuje k tvorbě strategického plánu města Sušice a považuje tento 

dokument za klíčový pro rozvoj města.  

 

Procesní připomínky k tvorbě strategického plánu města 
 

Předkladatel: Mgr. Věra Mikušová 

 

Do diskuse se přihlásila Bc. Lucie Mikulová a podpořila tak Mgr. Věru Mikušovou ohledně 

dotazníku, který je pro toto klíčový. 

Ing. Karel Požárek zmínil, že město Sušice zadalo zakázku na vypracování strategického 

plánu rozvoje města a současně na vypracování rozvojové studie areálu SOLO. Proběhl tedy 

sociologický výzkum mezi obyvateli města a nemá důvodné pochybnosti o společnosti, 

která tento výzkum prováděla, poněvadž tato společnost, která se průzkumem zabývá, 

působí v několika městech a společnostech.  

Dále vystoupil k tématu Mgr. Ing. Arch. Karel Janda, Mgr. Věra Mikušová, Ing. Milena 

Stárková, Mgr. Bc. Jitka Kroupová, Bc. Petr Mottl. 

Pavel Hais uvedl, že by rád věděl, jak se kontrolují IP adresy v sociologickém dotazníku, 

aby nedocházelo k tomu, že z jedné IP adresy není odesláno více než jeden dotazník. A dále 

požádal MěÚ o zaslání kontaktu na zpracovatelskou firmu, kam může zaslat relevantní 

dotaz. 
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města žádá, aby výsledek reprezentativního dotazníkového šetření mezi 

obyvateli města, byl ověřen alespoň jedním dalším nezávislým odborníkem na takový 

výzkum. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen.  

Pro: 11, Proti: 1, Zdrželo se: 6, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 2 

PRO: 11 (Mikušová V, Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

PROTI: 1 (Bartoš J.) 

ZDRŽELO SE: 6 (Karlíková D., Kohout L., Mottl P., Požárek K., Švarc M., Zelený T.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Lhoták J.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Dach B., Staněk J.) 

 

V závěru jednání reagoval Mgr. Ing. Arch. Karel Janda na dopis 

 která poslala dopis zastupitelům města Sušice a požádal tak o souhrnnou informaci 

na příští jednání zastupitelstva ohledně dopravní strategie města Sušice, kterou paní ve svém 

dopise řešila. V diskusi dále vystoupili Mgr. Dagmar Karlíková, Mgr. Věra Mikušová, 

Bc. Petr Mottl, Ing. Karel Požárek. 

 
Závěrem upozornil tajemník Mgr. Petr Novák přítomné zastupitele na vhodnost dodržování 

jednacího řádu zastupitelstva města v případě používání technických poznámek dle čl. 6 

bod 8. 

 

21. Závěr 
 

Osmé zasedání zastupitelstva města ukončil pan starosta Bc. Petr Mottl. 

                            

 

                                             

                                                       O v ě ř o v a t e l é: 

 

 

Miroslav Švarc                                                                                          Ing. Václav Švehla 

Ověřeno dne 15. 11. 2023                                                               Ověřeno dne 15. 11. 2023 

 

 

 

 

Zapsala: Martina Bublíková 

Dne: 8. 11. 2023 

 

 

 

 

Bc. Petr Mottl                                                                                              František Jelínek 

starosta města                                                                                                     místostarosta 

                                              místostarosta 




